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ASSUMPTE: MANCA DE QUOTA ALS PC’S DE LES UNITATS 
D’INVESTIGACIÓ, CIENTÍFICA i TRÀNSIT.  
 
Una altra vegada a USPAC, rebem infinitat de queixes de companys/es, els quals ens 
informen que no disposen del material i sistemes d’emmagatzematge informàtic 
adients a la tasca que es desenvolupa en el dia a dia en les diferents unitats. 
 

Aquest cop, són les unitats d’investigació, científica i 
trànsit d’arreu del territori, les quals manifesten la seva 
disconformitat amb la quota assignada d’espai al disc 
dur del servidor. Diàriament es realitzen gestions amb 
fotografies (ressenyes de detinguts, inspeccions oculars, 
reportatges fotogràfics, printers,...), les quals ocupen 
molt espai pel format utilitzat.  
 
Al no disposar aquestes unitats d’una quota adaptada a 
les seves necessitats reals, són els propis agents, els 
que descarreguen aquests continguts en discs durs 
externs per tal de donar la màxima agilitat a 
l’emmagatzematge, en algun cas comprats per ells 
mateixos. Els serveis d’administració només 
subministren CD’S o DVD’S per tal d’emmagatzemar 
imatges i vídeos, i en l’últim  “pla renove” informàtic es 

va decidir, entenem que per criteris econòmics, que els actuals PC’S no disposin de 
lector de DVD ni CD.  
 
La solució passava per dotar a les unitats d’Investigació d’un sol lector/gravador 
de DVD, és a dir, si s’està gravant en tota la unitat ningú podrà visualitzar imatges i a 
la inversa. Creiem que una vegada més no es va seguir un criteri estrictament 
professional/policial en aquesta mesura, la qual cosa dificulta, entorpeix i alenteix la 
realització de les tasques d’investigació. En el cas de trànsit passa quelcom similar 
amb els reportatges fotogràfics realitzats en carretera, i amb els problemes posteriors 
de capacitat i reducció de la qualitat de les fotografies per culpa d’una manca d’espai. 
 
Es per aquest motiu que des d’USPAC sol·licitem que o bé revisin, ampliïn i adeqüin la 
quota assignada als discs durs dels servidors tenint en compte la opinió dels 
professionals que en fan un ús diari, o que dotin a aquestes unitats de discs durs 
externs per tal d’agilitzar la tasca d’emmagatzematge, ja que econòmicament també 
els seria més rentable que el lliurament sistemàtic de DVD’S. 
 
Facin un esforç en estar contextualitzats amb les eines que ens faciliten, i 
sobretot escoltin als professionals en la matèria, ja que sovint (i no hauria de 
ser així) assumeixen el cost de les seves decisions logístiques. 
 
Vagi per endavant que aquest problema de falta de quota, és endèmic en la majoria 
d’unitats operatives del cos, així que tard o d’hora segurament la queixa que els farem 
arribar serà d’altres unitats afectades amb la mateixa mancança. 
 
Catalunya, 20 de juny de 2016 


